
Forumavond  12 maart 2019

Forum 1A - Beantwoording technische vragen

1. Opening
--

2. Besluitenlijsten forumvergadering 12 februari 2019
--

3. Actie- en toezeggingenlijst

     GroenLinks
Nr Vraag Antwoord
1. T-01 S.v.z. projecten Broekerplein 

(BOL) en Veilingterrein (NS)
Wat is de voortgang mbt dit 
actiepunt?

Het memo is op 11 maart 2019 12.02 uur aan u 
toegestuurd.

2. T-121 Zienswijze GHR GGD HN.:
Wat is het antwoord van de 
wethouder Heerhugowaard over de 
beweegredenen dat 
Heerhugowaard geen programma 
over eenzaamheid wenst (zoals 
gesteld wordt in bijlage 2 
Bestuurlijke 
reactieprogrammabegroting 2019, 
GGD HN)?

Wat is het plan/programma van het 
project eenzaamheid in Langedijk? 
Wanneer wordt dit plan/project ten 
uitvoer gebracht?

Navraag leert dat Heerhugowaard geen prioriteit legt bij 
een programma over eenzaamheid, omdat het 
onderwerp eenzaamheid sterk is ingebed in het 
Heerhugowaardse sociaal plein. Voor meer informatie: 
https://www.hetsociaalplein.nl/is/een-vraag-over/samen-
leven/eenzaamheid

Het projectplan dat gericht is op het voorkomen en 
tegengaan van kwetsbaarheid als gevolg van 
eenzaamheid is gereed. Een werkgroep 
(vertegenwoordigd door WPW, wijkverpleegkundige en 
GGD) en netwerk bevindt zich t.a.v. de uitvoering van 
dit plan in opstartende fase. Uitvoering staat gepland 
voor 2019 en 2020.

3. wat is de status van T-08, T63, 
T79 / T-80, T-101?

T08 Inmiddels is in de regelgeving, m.n. provinciaal, het 
e.e.a. veranderd. Nut en noodzaak hoeft in dit geval 
daarom niet meer onderbouwd te worden. De locatie 
ligt namelijk Binnen Stedelijk Gebied. In het opgestelde 
bestemmingsplan is dit verder beschreven. Inmiddels 
heeft het ontwerp bestemmingsplan ter inzage gelegen 
en zijn er zienswijzen ingediend. Behandeling hiervan in 
het forum staat vooralsnog gepland voor 16 april 2019.
T80 wordt uitgezocht, u wordt hier nader over 
geïnformeerd.
T63,T79, T101 geen antwoord ontvangen

4. Is er een nieuwe plandatum voor 
T44 nav de antwoorden uit het 
vorige Forum?

In het jaarverslag bij de jaarrekening zal het college 
verantwoording afleggen aan de raad.

5 Kunnen afgevoerde acties 1x de 
status afgevoerd krijgen alvorens ze 
worden afgevoerd?

Acties die zijn uitgevoerd krijgen 1 x de status 
afgedaan. 
Na goedkeuring van het forum worden zij daarna van 
de actielijst verwijderd.

4. Afdoening ingekomen stukken aan de raad
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  Kleurrijk Langedijk
Nr
.

 Vraag Antwoord

1. B01: hoe is deze brief afgehandeld? 
Vindt de jeugdwerker het inderdaad 
goed dat de jongeren daar 
samenscholen, dealen en gebruiken?

Met de briefschrijfster is direct contact opgenomen. 
De jongerenwerker vindt het niet goed dat de jongeren 
daar de boel vervuilen,  vernielen en overlast 
veroorzaken. 

2. D01: er zijn meer gebruikers in 
Mayerslot dan Koolvlet en Phoenix. 
Hebben de andere gebruikers ook 
problemen met de warmte? Zo ja 
wordt dat hiermee opgelost?

Andere gebruikers (huurders) hebben in mindere mate 
problemen met de luchtkwaliteit. Deze problemen 
worden meegenomen met het reguliere groot 
onderhoud (MJOP).

3. D02: waar in de motie stond dat er 
een bus tussen HHW en Langedijk 
moest komen? Hoe komen inwoners 
uit Oudkarspel, Broek op Langedijk, 
Sint Pancras bij de diverse 
voorzieningen in Langedijk met het 
openbaar vervoer? Of Buurtbus?

Zoals u heeft kunnen lezen, staat niet specifiek in de 
motie opgenoemd dat er een bus tussen 
Heerhugowaard en Langedijk moet komen. In de 
motie wordt het college verzocht om onderzoek te 
doen naar de behoefte in Langedijk naar een vorm 
van publiek vervoer op die plekken in de gemeente 
Langedijk die nu niet door Openbaar Vervoer gedekt 
worden. Graag verduidelijken wij hoe wij tot deze 
uitkomst zijn gekomen. In overleg met 
mobiliteitsdeskundigen van provincie, Connexxion, 
Hugohopper en Rover is duidelijk geworden dat een 
vervoervraag moeilijk met een behoefteonderzoek is 
vast te stellen. De behoefte aan publieke 
vervoersmogelijkheden wordt in dergelijke 
onderzoeken vaak hoger ingeschat door de 
respondenten dan in praktijk wordt gebruikt. Daarom is 
besloten om daadwerkelijk een voorziening aan te 
bieden als pilot en in praktijk verder in te richten naar 
de behoeften van de gebruikers. Het college is zeer 
verheugd dat de vervoervereniging Heerhugowaard 
(Hugohopper) met haar praktijkkennis over een 
dergelijke busdienst de uitvoering ter hand wil nemen. 
Uit telcijfers van Connexxion van de voormalige buslijn 
10 en 150 is gebleken dat een verbinding tussen 
Langedijk en Heerhugowaard en op bedrijventerrein 
Zandhorst niet renderend is voor een reguliere buslijn, 
maar wel voldoende passagiers trekt voor een 
buurtbus. Hiermee heeft de provincie voldoende 
vertrouwen in een buurtbus op deze route en kan de 
subsidie voor een buurtbus worden verstrekt. Dit is de 
reden om te starten op deze verbinding. Uit logistieke 
overwegingen kan de buurtbus waarschijnlijk in eerste 
instantie nog niet naar Oudkarspel en Sint Pancras 
rijden. Echter, na een succesvolle invoering kan het 
systeem mogelijk verder worden uitgebreid tot andere 
delen in beide gemeentes. Tot die tijd zullen inwoners 
uit Oudkarspel, Broek op Langedijk en Sint Pancras 
gebruik moeten maken van de bestaande openbaar 
vervoer voorzieningen of moeten reizen met eigen 
vervoer.
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Zo ja, wat denkt uw college hieraan 
te doen?
Er zijn berichten dat de begraafplaats 
ontruimd wordt ivm te weinig gebruik.

 
Vraag: - Zijn deze berichten juist? 
Graag toelichting bij uw antwoord. 

Problematiek is opgepakt direct na constatering dat de 
brandjes zijn gesticht en zijn daar nu mee bezig. 
Inmiddels is de toezicht door jongerenwerkers 
opnieuw verscherpt. Onderzocht wordt  hoe de 
overlast op locatie kan worden weggenomen.

Nee, deze berichten zijn niet juist. Van ontruiming is 
geen sprake.

2 Bij Memo D 2: Buurtbus
Alinea “Handen ineen”> Laatste zin: 
Er zij meerdere opties 
onderzocht…...
Vraag: - Welke opties? Wat zijn de 
overwegingen om deze niet uit te 
werken?

Alinea “Laatste randvoorwaarden”> 
“Bij een succesvolle invoering kan 
het systeem mogelijk verder worden 
uitgebreid tot andere delen in beide 
gemeentes.”
Vraag: Is er onderzocht of de 
Provincie ook (mee) wil betalen aan 
een buurtbus alleen in Langedijk? 
Graag toelichting bij uw antwoord.

Laatste alinea “Motie”> “Ons college 
heeft hiermee de motie Buurtbus in 
Langedijk van 17 juli 2018 ter hand 
genomen”.
Vraag: - Is het college eens met de 
stelling dat de motie niet is 
uitgevoerd? Graag toelichting bij uw 
antwoord.

In de motie wordt gevraagd en is 
door u impliciet toegezegd 
(zie 1e bullet) om “onderzoek te doen 
naar de behoefte in Langedijk naar 
een vorm van publiek vervoer op die 
plekken in de gemeente die nu niet 
door Openbaar Vervoer gedekt 

1. Niets doen
2. Buurtbusvereniging Langedijk opzetten
3. Hugohopper uitbreiden met extra lijn
4. Buurtbus Heerhugowaard-Langedijk als 
dochter van Hugohopper
5. Alle lijnen van Hugohopper als buurtbus
In overleg met betrokken partijen is optie 4 als meest 
geschikt bevonden. Door opzet van een buurtbus kan 
iedereen gebruik maken van de nieuwe verbindingen 
(openbaar vervoer). De HugoHopper is een vorm van 
besloten vervoer (lidmaatschap vereist), wat onhandig 
is voor incidentele reizigers zoals bijvoorbeeld 
toeristen. Daarnaast wordt een buurtbus grotendeels 
bekostigd middels een subsidie van de provincie. Door 
de buurtbus onder te brengen als 
‘dochteronderneming’ bij de Hugohopper kan handig 
gebruik worden gemaakt van de kennis en kunde van 
deze partij. 

Nee, dat is niet specifiek onderzocht. Voor de subsidie 
van een buurtbus bestaat een uitvoeringsregeling die 
is vastgesteld door de provincie. Als de een verzoek 
aan de regelgeving uit deze regeling voldoet, zou het 
op zich mogelijk zijn om een buurtbus alleen in 
Langedijk te beginnen. Belangrijkste voorwaarden 
voor een buurtbuslijn: 
---Moet een aan- en afvoerfunctie hebben voor het 
omringende openbaar vervoer; 
---Mag niet parallel of overlappend zijn aan een route 
van het overige openbaar vervoer; 
---Moet met een vaste dienstregeling rijden.
Meer informatie hierover is beschikbaar op de website 
van de provincie Noord-Holland.
Zoals aangegeven is de motie ter hand genomen. Er 
is onderzoek gedaan naar de behoefte in Langedijk 
naar een vorm van publiek vervoer op die plekken in 
de gemeente die nu niet door Openbaar Vervoer 
gedekt worden. De gemeenteraad is in het eerste 
kwartaal van 2019 geïnformeerd. Bovendien is de 
uitkomsten van het onderzoek voorzien van 
oplossingsrichting. Het daadwerkelijke gebruik moet 
uitwijzen of er behoefte in Langedijk is naar een vorm 
van publiek vervoer op die plekken in de gemeente die 
nu niet door Openbaar Vervoer gedekt worden.

Ja. Het onderzoek is uitgevoerd door gesprekken te 
voeren met specialisten van de provincie, Connexxion, 
Hugohopper en Rover. Zoals ook aangegeven in het 
antwoord aan Kleurrijk Langedijk, is het college daarin 
gaande weg duidelijk geworden dat een mogelijke 
vervoervraag moeilijk met een behoefteonderzoek 
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worden”.
Vraag: -Is dit onderzoek uitgevoerd? 
Zo ja, wat zijn de resultaten?  En hoe 
wordt hier gevolg aan gegeven? Zo 
neen, Waarom niet en wanneer 
wordt dit onderzoek dan wel 
uitgevoerd en wat kunnen de 
consequenties zijn?

onder potentiele gebruikers vooraf is vast te stellen. 
De behoefte aan publieke vervoersmogelijkheden 
wordt in dergelijke onderzoeken vaak hoger ingeschat 
door de respondenten dan in praktijk wordt gebruikt 
(overschatting van de vervoerbehoefte). Daarom is 
besloten om daadwerkelijk een voorziening aan te 
bieden als pilot en in praktijk verder in te richten naar 
de behoeften van de gebruikers.

3 Bij Memo D 7: Toegankelijkheid 
stembureaus
Alinea “Nieuwe service”
Vraag: - Hoe worden de 
mindervaliden mbt stembureau De 
Bonte Koe geholpen?

De mindervaliden die opgeroepen worden in 
stembureau de Bonte Koe in Langedijk worden in de 
gelegenheid gesteld contact met de gemeente op te 
nemen. 
Wij zorgen er dan voor dat de mindervalide met een 
taxi service zelf zijn stem kan uitbrengen op een 
stembureau in de gemeente Langedijk waar de 
stembureautoegankelijkheid wel op orde is. 
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 GroenLinks
Nr
.

Vraag Antwoord 

1 D0x: Buurtbus; Wat is het tarief dat in 
rekening gebracht wordt?

Het standaardtarief voor de OV-chipkaart in Noord-
Holland-Noord (14,3 cent per kilometer en € 0,96 
instaptarief). Daarnaast kan ook met het reiskaartje 
stad worden gereisd. Zie ook de website van 
Connexxion over de buurtbus in Noord-Holland.

2 B01: zijn er meer klachten 
binnengekomen over ongewenst 
gedrag bij de begraafplaats 
“Oostervaart”? en zo ja, hoeveel de 
afgelopen twee jaar?

Ja, er komen incidenteel klachten binnen over 
vervuiling van de entree, naar schatting vijf in de 
afgelopen twee jaar.

3 D04: Terugblikkend op de afgelopen 
periode, wat is de status van de 
jeugdzorg nu, gelet op de doelstelling 
: Één gezin, één plan, één regisseur 
t.o.v. de situatie voor de 
decentralisatie? Kan de raad hierover 
voor de zomervakantie over 
bijgepraat worden

De wethouder is bereid om de raad hierover bij te 
praten, indien de raad dit wenst en wanneer de 
informatiebehoefte over dit onderwerp nader wordt 
gespecificeerd. Dit kan dan vervolgens geagendeerd 
worden voor een commissie Sociaal Domein, nog voor 
het zomerreces.

5. Mondelinge mededelingen vanuit de commissie sociaal 

 GroenLinks
Nr
.

Vraag Antwoord 

1 nav het verslag: wanneer wordt het 
Tansformatierapport aan de raad ter 
bespreking aangeboden?

Geen antwoord ontvangen.

6. Benoeming leden raad van toezicht stichting De Blauwe Loper

 GroenLinks
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Nr
.

Vraag Antwoord 

1 Wat is de reden dat de 
maatschappelijke ontwikkeling naar 
meer divcersiteit in dit soort college 
in de regio Alkmaar geen gestalte 
krijgt?

Er is hier geen sprake van een college (van bestuur) 
maar van een Raad van Toezicht ofwel een intern 
toezichthoudend orgaan. De Blauwe Loper heeft 
scholen in de gemeente Heerhugowaard en Langedijk 
en is statutair gevestigd in de gemeente 
Heerhugowaard en niet in de regio Alkmaar. In de 
profielschets is door de eerder benoemde leden van 
de Raad van Toezicht (allen heren) aangegeven dat 
een mengeling van mannen en vrouwen binnen de 
Raad de voorkeur geniet. Vrouwelijke 
belangstellenden werden dan ook nadrukkelijk 
gevraagd te solliciteren. Helaas is dit niet gelukt, 
omdat geen vrouwelijke kandidaten hebben 
gereflecteerd op de advertentie en profielschets.

2 Hoeveel kandidaten hebben 
gesolliciteerd? Verdeeld in 
totaal/serieus, en daarbinnen naar 
man/vrouw verhouding, en naar 
culturele achtergrond? 

Er hebben op de twee openstaande vacatures vijf  (5) 
kandidaten gereageerd, waarvan 4 serieus. Met deze 
4 kandidaten zijn door de BAC gesprekken gevoerd. 
Alle vijf kandidaten zijn man en hebben een 
Nederlandse achtergrond.

7. Lokaal Integraal Veiligheidsplan 

 Hart voor Langedijk / D66
Nr
.

Vraag Antwoord 

1. Raadsvoorstel:
Op pag 2, kanttekeningen 1.2 wordt 
genoemd dat er externe inhuur wordt 
ingezet voor 'going concern zaken'. 
Is het mogelijk om dagelijkse taken te 
beleggen bij de interne medewerkers 
te beleggen? 

Ja, en indien noodzakelijk met externe inhuur.

2. LIVP 2019-2022
pag. 7 - Jeugd, alcohol en drugs. 
Actueel probleem en veel is 
onder de radar. 
1 Wordt er ook gekeken naar de 
negatieve netwerken die om 
inwoners met een verslaving 
blijven hangen? 
2 En worden deze aangepakt?

Binnen de kaders van het LIVP kan hier naar gekeken 
worden voor zover zij de openbare orde en veiligheid 
(dreigen te) verstoren en kunnen deze worden 
aangepakt.

3. pag. 8  
Kunt u toelichten wat bestuurlijk 
instrumentarium inhoudt?

Ja. Het bestuurlijk instrumentarium betreft de 
wettelijke mogelijkheden en bevoegdheden die het 
bestuur heeft om in te zetten. Voorbeelden hiervan zijn 
de toepassing van de Algemene Plaatselijke 
Verordening, het Damocles-beleid en de Wet Bibob.

4. pag. 9 
Er wordt gesproken over 5 incidenten 
en 3 datalekken. 
Gaat dit om de gemeente Langedijk 
of ook de samenwerkingspartners?

De 5 beveiligingsincidenten en 3 datalekken betreffen 
de gemeente Langedijk.
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 Kleurrijk Langedijk
Nr
.

Vraag Antwoord 

1 Plan: blz 6: vroegsignalering 
versnipperd. Hoe gaat u daar aan 
werken?

Door het verbinden van welzijn, zorg en veiligheid.

    Senioren Langedijk
Nr
.

Vraag Antwoord

1. Raadsvoorstel > Alinea “Financiën”> 
Laatste zin> “Waar nodig
worden………extra financiële 
middelen gereserveerd.”  
Vraag: - Kunt u aangeven uit welk(e) 
potje (s) deze middelen verstrekt 
worden? En hoeveel hier in zit? 
Graag een toelichting.  

Voor de uitvoering en ontwikkeling van het Lokaal 
Integraal Veiligheidsplan is in de begroting € 17.500 
aan regulier budget opgenomen. Waar nodig kan er 
via de reguliere planning en control cyclus een 
aanvraag voor extra middelen gedaan worden.
Dit wordt dan via besluitvorming aan de gemeenteraad 
aangeboden.
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